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Savonlinnassa valtuuston kokouksia on niukasti verrattuna verrokkikuntiin. Tämä johtaa päätettävien asioiden kasaantumiseen, minkä johdosta kokoukset ovat
erittäin pitkiä. Liian pitkät, myöhään yöhön jatkuvat kokoukset heikentävät päätöksenteon laatua ja rajoittavat keskustelua kokouksen pidentymisen pelossa.
Lisäksi näin laajoihin esityslistoihin riittävä perehtyminen tarvitsisi enemmän aikaa. Siksi esitän, että valtuuston kokouksia olisi useammin.
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